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6.5.So 2006 Trhy Beroun

Konečně pěkný víkend. Ráno v 9.00 jsme vyrazili na trh řemesel do

Berouna.Cestou Tofík otravoval. jelikož jsem mu dal mezi sedačky sit,

aby nemohl dopředu. Nakonec ji ale přeskočil takže zase vedle mě

řídil. Na trhách bylo milion lidí. Věci zde byly ale super, akorát

drahé. Šli jsme se podívat na medvědy a na rozhlednu, kde jsme

sbouchali sušená rajčata, která jsme si zde koupili. Nazpátek jsme se

zastavili na Šelmberku, který už byl otevřený. Byly zde nějaké

středověké hrátky pro děti. Nazpátek jsme se stavili u Pepika v

Lukavci

7.5.Ne Letecká šou J.Hradec

Po obědě jsme se sbalili bez Honzy, který nechtěl do Hradce na

letiště. Byly zde ukázky letadel z 1.sv.války. Jelikož už jsem tohle

absolvoval loni v Jihlavě, před hlavní atrakcí jsme jeli domů. Stejně

se zamračilo a začal vát studený vítr. V Pelhřimově bylo celý den

pěkně. Nakonec šou stejně nebyla, protože prý před bouřkou letadla

uklidila do hangárů.

20.5.2006 So Od rána je pěkně . Pochod Praha – Prčice a Slavnosti

Jednorožce v Žirovnici jsme vypustil a odpoledne jsme vyrazili na

Vencovi narozeniny do Košetic. Soudek Plzně při našem příjezdu došel,

ale dojel jsem do Želivi ještě pro jednu patnáctku. Vydrželi jsme u

ohně do večera, ale když začalo poprchávat pokračovali jsme v chalupě.

Ráno jsme jeli totálně přežraný domů.

10.6.2006 So Rekordy Pelhřimov

Konečně se po mrazivých dnech udělalo pěkné počasí.Odpoledne jsme

dojeli na starou chatu a večer pak jsme šli na náměstí na Rekordy.

Uváděl to Hron a docela to byla dobrá akce. Vedle nás se odvázali

nějací Bulhaři.

17.6.2006 So 100 let Pacovského okruhu

Dopoledne jsem vyrazil s Honzou do Pacova na veteran rally

motocyklů.Bylo děsné vedro a dusno. Prohlídli jsme si motorky, počkali

na jejich start a pak jsme jeli do Načeradce na oběd. Stavili jsme se

u Imricha na chalupě.

1.7.- 7.7. 2006 Hojsova Stráž

1.7. So Stále panuje pěkné počasí. Po obědě jsme zabalili věci a

zvířata a vyjel jsem s Honzou na Šumavu. Na silnici nebylo moc aut a

jelikož začal platit bodový systém, tak se jezdilo předpisově. Po
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příjezdu jsme šli s Michalem obhlédnout hospody, ale všude čepovali

Gambáč. Chata byla docela dobře vybavená a levná. Večer jsme si opekli

na ohni klobásy.

2.7. Ne Vyjel jsem s Honzou na Špičák, kde jsem nechal auto a vyrazili

jsme na Pancíř. Po prohlídce okolí jsme sešli dolů a po obědě jsme

udělali okruh přes Čertovo a Černé jezero zpátky k parkovišti. Pak

jsme se už vrátili na základnu. Večer jsme zašli na Krušovice kus za

vesnici.

3.7. Po Ráno jsme chtěli jít k vodopádům. Jednota měla zavřeno, takže

jsme si vzali poslední zásoby vody as vyšli jsme. Hned ze začátku jsme

museli kočárek s Mišuldou rvát z kopce, ale pak už byla dobrá cesta.

Jelikož značení nebylo nic moc, několikrát jsme sešli z cesty až jsme

zabloudili úplně. Vrátili jsme se na rozcestí v Hamrech a já šel

s Honzou na Ostrý a holky se psem zpátky. Jelikož opět bloudili byly

doma o málo dřív než my s výletu. Opět bylo vedro a spoustu hmyzu.

Nazpátek jsme se najedli na Hamrech a pak šli na chatu. Večer jsme

hráli karty.

4.7. Út Ráno jsem dojel nakoupit do Nýrska potraviny. Honzu jsem

nechal pak u chaty a vyjel jsem si na kole po hřebenech. Na Pernetu

kde jsem si dal pár Budvarů jsem si koupil triko ČVUT. Vzal jsem to

přes Pancíř, jezera, k vodopádu a na Hamry. Počkal jsem v hospodě až

si mě vyzvedne Michal. Večer jsme šli zase na Krušovice.

5.7. Stř Natankoval jsem auto a jeli jsme na rozhlednu Čerchov. Byla

na pěkném krpále. Nazpátek jsme to vzali delší trasou. Tofík se pěkně

zčunil tak byl večer vykoupán.

6.7. Čtv Dopoledne jsme jeli s Honzou na Velký Javor. Nechali jsme

auto na parkovišti, obešli jsme si jezero jako předkrm a pak se vydali

do kopce. Nahoře jsem byl pěkně splavený. Nazpátek jsme to vzali jinou

stezkou. Moc lidí na ní nebylo. Schylovalo se k bouřce tak jsme pak

jeli domů. Sprchlo jen trochu. Večer šla bouřka ale minula nás.

7.7. Pá Dopoledne jsem si objel na kole Nýrskou nádrž a podíval se na

zříceninu Pejrek. Po návratu jsme s Honzou vyrazili domů. V Sušici

jsme už chytili bouřku.

15.7. Pá Večer jsme vyrazili na chalupu. Silnice jsou pěkně rozbitý.

Každý opět dodržoval rychlost takže jsme jeli o půl hodiny déle než

obvykle. Narazili jsme sud Plzně.

16.7. So Dopoledne jsme spravovali vchod garáže a česali třešně. Večer

jsme grilovali kuřata. Načli jsme nový sud radegastu.
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17.7. Ne Dopili jsme posledních deset piv. Já se jel projet na kole a

po obědě odpoledne jsme jeli domů. Počasí – stále trvají už měsíc

tropy.

22.7.-29.7.2006 Beskydy

22.7. So Před polednem jsme vyrazili směrem k Mostům u Jablunkova.

Pípáka a Batulu jsme hodili ke Chrochtíkovi. Stále panují vedra.

Cestou jsme se zasekli v zácpě v Brně a jinak byla cesta rovněž na

prd. Po příjezdu jsme se ubytovali v penzionu a pak se šli všichni

najíst do motorestu. S mámou jsme si dali pečené koleno. Všude

čepovali Radegast. Dohodli jsme se, že zítra půjdeme do Hrčavy. Večer

jsme seděli u penzionu s nějakými místními, kteří měli také psa

maltézskýho. Ráno mě s piva bolela hlava.

23.7.Ne Dopoledne jsme vyrazili na Gírovou. Cestou mi došli baterky do

foťáku , tak jsem si musel půjčit od Mirka. Na Gírové jsme si dali

pivo a vyšli jsme si kopec nad ní. Výhled byl jen na slovenskou

stranu, jinak byl vrch zarostlý stromy. Za vedra jsme pokračovali do

Hrčavy. Zapadli jsme do první hospody kde čepovali Bažanta a měli

guláš. Bába pořád leštila půllitry takže druhý pivo bylo s notným

zpožděním. Na trojrozmezí jsme šli už jen s Líbou a Mirkem. Ostatní to

vzdali a pokračovali dál domů. Pořád panoval hic. Po dobytí severního

pólu, nám jakýsi dědek poradil zkratku, tímž jsme v Hrčavě stihli i

autobus. Kromě mě a Míry všichni s ním jeli na základnu. My jsme šli

přes Gírovou pěšky. Cesta stála za prd, nic zajímavého jsme neviděli.

24.7. Po Jelikož hlásili bouřky, dojeli jsme do Lomné podívat se na

naučnou stezku Mionší. Obešli jsme stezku za pěkného dusna. V Horní

Lomné jsme si dali oběd, podívali se na křížovou stezku a jeli jsme

nazpět. Míra s některými si dali ještě okruh a zmokli. My jsme se šli

podívat v Mostech na bobovou dráhu a jalovcový háj. Trochu sprchlo.

Obešli jsme Mosty, cestou jsme viděli bouračku. V hospodě jsme si dali

plzničku. Musel jsem umravnit nějaký trumbery, kteří byly neomalení a

ožralý.

25.7. Út Opět hlásili vedro. Ostatní jeli busem do Lomné a odtud přes

Polom do Mostů. My jsme to vzali kratší cestou z Mostů. Šlo se velký

kus po silnici do Šancí, takže cesta lesem byla vysvobození. Pořád

jsme stoupali ale nebylo to tak hrozný. Na Severce jsem si dal

borůvkový knedlíky a utopence. Měli tu konečně desítku Radegast.

Cestou jsme se stavili ještě na chatě Zuzana, kde jsme opět dali pár

piv. Měli Bernarda.Jelikož Míra psal, že jsou teprve na hřebeni

pokračovali jsme na základnu.

26.7. Stř. Dopoledne jsme šli na rozhlednu Velkou Čantoryji.

Zaparkoval jsem auto v Nýdku a šli jsme po značce nahoru. Bylo děsné
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vedro. Toffiho jsme pořád nalejvali vodou. Nahoře byla opět hospoda,

kde jsme si dali Bažanta. Cesta dolů byla horší než nahoru. Opět se

šlo velký kus po silnici a vesnicí za pražícího slunce. Na náměstí

jsme si dal guláš a Černou Horu 11. Chtěli jsme se nazpátek vykoupat

v Jablunkově, ale psi nesměli dovnitř areálu. Tak jsme šli s Honzou

v Mostech bez psa.

27.7. Čtv Vyrazili jsme přes Slovensko na Radhošť, ostatní šli

Čantoryji. Opět děsné vedro. Nazpátek jsme se vykoupali na koupališti

u Karolinky u Makova.

28.7.Pá Jel jsem s ostatními na hřebenovku kolem Oldřichovic. Nahoru

na Javorový vrch jsme se dostali lanovkou. Nahoře nastalo obvyklé

občerstvení a pak po pohodové cestě jsme došli na chatu pod Ostrým.

Dali jsme si česnečku a pivo a šli dolů. Cestou jsem sešel ze značky a

šel k parkovišti po silnici. Dal jsem si pivo, ale za chvilku dorazili

ostatní.

29.7. So Ráno jsem si přesypal objednaných 10 kilo borůvek a vyjeli

jsme k domovu. Opět jsem jel přes Makov. Cesta byla tentokráte

v pohodě.

.po vyzvednutí zvířat od Chrochta, andulka měla něco s okem a

……umřel Batulík……

Odpoledne jsme ho jeli pohřbít na starou chatu. Jel se zrovna závod

Rallye Křemešník. Navíc jsme zmokli, přičemž v Pelhřimově nesprchlo.

12.8.-19.8.2006 Stožec

12.8. So V 11.00 jsme se sbalili a vyrazili do Stožce. Po příjezdu

jsme se ubytovali v pokoji se schody do ložnice kde bylo pěkné

letiště. Musely jsme akorát vždycky večer vytahnout Toffiho nahoru.

Majitelka hořekovala, že ji správkyně obrala o prachy a že neví co kdo

platil. Naštěstí jsem měl doklad o zaplacení zálohy. Když přijel

Michal, šli jsme omrknout hospody a jízdní řád parního vlaku. Hospoda

s „Démonem“ čepovala gambrinus a Plzeň.

13.8. Ne Po snídani ve stylu švédského stylu, takže jsem si pěkně

nabušil bachor, jsme vyjeli parní lokálkou do Volar. Počasí bylo

pěkné, takže jsme šli pěšky nazpátek. Cestou jsme se zastavili

v oblíbeném bufetu v kempu na Soumaráku, kde jsme opět potkali pana

Mílu alias zasmušilého z loňska. Po příchodu na základnu jsem se jel

ještě podívat do Pece na kole. Zašel jsem do Rybárny na dva Budvary a

nazpátek jsem zašel ještě na Kříž na Egendberka. Zde jsem se zakecal

se študáky, kteří to tu vedli, tak jsem přijel pozdě na večeři.
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14.8. Po Ráno jsme všichni vyrazili na Jelení a po posílení v bufáči,

jsme šli Medvědí stezkou do Pece. Začalo pršet takže jsme dorazili na

nádraží mokrý a Toffi se klepal zimou. Naštěstí se zatopilo

v penzionu, tak nebyla zima.

15.8. Út Od rána pršelo a byly těžká mračna. Vyjeli jsme do Vimperka.

Po prohlídce města se udělalo pěkně. Ještě jsme se zajeli podívat na

Churáňov, ale zde byla mlha a kosa. Jelikož došla Plzeň naproti, šli

jsme na pivo k parkovišti. Zde stála 29,- a zavírali v devět. Nechali

jsme si píchnout do pěny naši vlaječku, když je tak ostatním cizincům

dávali na zmrzlinové poháry.

16.8. Stř. Udělalo se hezky, tak jsme vyrazili na Plešné a

Třístoličník. Na Plešném začalo pršet, ale pak přestalo a udělalo se

hezky. Dopajdali jsme do Údolí a odtud jsme jeli vlakem. Posilnili

jsme se Budvárky za 40,-Kč. Mohli jsme ujít tak 30,-km.

17.8. Čtv Jel jsem podél kanálu sám. Cestou jsem si namazal řetěz

olejem nějakého dřevorubce, jel jsem kus s Fandou Novákovým a pak jsem

to švihal k Ježovu. V Horní Vltavici jsem se přeplavil přívozem, dal

si dva Budvary a jel do Plané. Vlak mi jel za půl hodiny, tak jsem si

dal jeden gambáč. V Kříži jsem vystoupil, dal jsem si utopence,

pokecal s nějakým maníkem z Budějovic a študáky a jel jsem do Stožce.

18.8. Pá Ráno nebylo nic moc tak jsme jeli do Prachatic. Počasí se ale

vybralo, tak jsme se stavili ještě na rozhledně Libín. Při odjezdu od

pumpy ve Volarech jsem se nepřipoutal a stálo mě to 300,- a dva body.

Večer jsem se projel do Plané a přes kanál zpět do Stožce. Emil volal,

že jde do Tábora na operaci - kardiostimulátoru.

19.8. So Dopoledne jsme se zabalili a jeli domů. Bylo hezky. Večer

jsme šli do pivovaru.

26.8. So Sud na chatě

Ráno jsem vzal jeden 30 – sud. Ten došel ve dvě, proto jsem jel

s Blanicí pro rezervu. Ta došla v půl sedmé. Po té se všichni

rozprchli a já zůstal s Rosťovou rodinou a Tofíkem na chatě sám. Ráno

jsme si opekli buřty, uklidili a jeli domů.

7.9.2006 Čtv.Roháče

V jednu byl sraz před naším barákem. Jelo se s Marcelovým autem.

Klimatizace stála za prd, museli jsme si otevřít okna. Počasí jasné,

provoz živý. Do Zuberce jsme dojeli v půl osmé. Po ubytování jsme šli

do pivnice na pivko.
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8.9. Pá Po sedmé jsme vyrazili na parkoviště. Bohužel začalo hustě

pršet, proto jsme se otočili a jeli na Oravský hrad. U benzinky jsme

nepochodili s novinama, které nevedly. Na prohlídce jsme byli sami

s jedním Slovákem. Když jsme vycházeli z hradu valili se dovnitř davy

turistů. Přestalo pršet a tak jsme si dojeli na oběd do Zuberce. Pěkně

jsme se přežrali. Brďa se šel podívat po dědině a my se vydali na

parkoviště odtud jsme vyšli na Baníkov. Byla mlha a mokro , proto jsme

odbočili na Roháčská jezera. I když bylo hnusně, bylo na cestě hodně

lidí. Na chatě jsme si dali pivo, ale bylo hnusné tak jsme ho vylili.

Po návratu jsme jeli do Oravice na termál. Večer jsme si zašli na

pivo.

9.9. So V sedm jsme dojeli na parkoviště a vyrazili k chatě. S Honzou

jsme vyrazili první na stezku. Až k Volovci to bylo v pohodě, pak

začal vanout studený vítr a byla námraza. Předběhla nás jen jedna

skupinka. Byla zima na ruce. Přes štíty jsme přešli. Naštěstí nebyli

namrzlí řetězy a na kritických místech nefoukal vítr. Po projití všech

vrcholů se mlha rozplynula. Viděli jsme kamzíky Na Baníkov jsme

nepokračovali, protože na cestě bylo hodně lidí. Cestu na Roháčská

jezera jsme ze stejného důvodu rovněž vypustili. Po návratu na

základnu jsme jeli na termál a večer si zašli na pivko.

10.9.2006 Ne Ráno jsme vyrazili domů. Cestou jsme koupili borůvky a

stavili se na rozhledně na Bumbálce. Silnice byly docela prázdné.

16.9.2006 U Alči na mlýně

Tentokráte to bylo bez pochodu, ale to nám moc nevadilo jelikož jsem

den před tím spadnul u Tomce ze schodů, takže jsem byl pomlácený.

Proto jsme se jenom cpali dobrotami a kecali. Večer se jelo domů.

23.9.2006 Toulcovy maštale

V sobotu jsme vyrazili za Hlinsko do Maštalí. Počasí bylo pěkné.

Prošli jsme jednoduchou trasu a odpoledne se vrátili. Na náměstí byl

den podnikatelů tak jsme si dali u stánku pivo za dáču. Večer už bylo

chladno.

24.9.2006 U Hlavaté

Bylo pořád pěkně tak jsme vyjeli do Šardic za Hlavatou. Večer jsme

jeli nazpátek.
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